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     东莞菲拓工业技术有限公司，成立于2010年（东莞菲拓五金），以五金产品加工为主的制造和销售为一体的加工型企业。产品广泛应用于网络通信、光伏
电力、医疗器械、汽车工业、工程机械、精密设备等各个领域。公司通过引进高技术人才和先进的精密加工设备，极大地稳定和提高了产品质量。公司以“技术
创新、精密产品”为生产导向，以“优质服务、合作共赢”为经营宗旨，为客户提供优质产品和整体解决方案！

    Dongguan Feito Industrial Technology Co., Ltd., established in 2010 (Dongguan Feito Hardware), is a processing enterprise integrating 
manufacturing and sales of hardware products. Products are widely used in various fields such as network communications, photovoltaic power, 
medical equipment, automotive industry, engineering machinery, and precision equipment. The company has greatly stabilized and improved 
product quality by introducing high-tech talents and advanced precision processing equipment. The company takes "technological innovation, 
precision products" as its production orientation and "quality service, cooperation and win-win" as its business tenet to provide customers 
with quality products and overall solutions!

Metal processing manufacturer, engaged in the 
development, processing and sales of various 
hardware products
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得益于我们的优势:  专业 / 技术 / 品质
        我们具备一支经验丰富的团队，关键技术人员和生产管理人员在同行业内有10年以上工作经验，具有精益求精的工作品质和职业素养。
• 专业：专注于我们精通和熟悉的产品，在金属加工领域做到最好。
• 技术：五金加工10年经验积叠，丰富技术经验的工程师，承接过华为和国内大型企业产品加工，能够实现金属加工中大部份加工工艺。
• 品质：公司通过ISO9001：2015质量体系认证，拥有完整的品质管控流程和多名品质专员，出货不良率可控制在0.5%以内，努力减少客户对品质

的困扰。

Benefit from our advantages:  Professional / Technology / Quality
       We have an experienced team, key technical personnel and production management personnel with more than 10 years of work experience in the 
industry, with excellence in work quality and professionalism .
• Professional: Focus on the products we are proficient and familiar with, and do our best in the field of metal processing.
• Technology: Engineers with 10 years of experience in hardware processing and rich technical experience have undertaken the processing of 

Huawei and domestic large-scale enterprises, and can realize most of the processing techniques in metal processing.
• Quality: Company has passed ISO9001: 2015 quality system certification, has a complete quality control process and multiple quality specialists, 

and the defective rate of shipments can be controlled within 0.5%, striving to reduce customers' quality problems.

Dongguan Feito Industrial Technology Co., Ltd.

3



Benefit from our advantages: Service / Price / Integrity
Aiming at the requirements of customers, we operate with integrity, provide good service, cheap prices and high-quality products.
• Service: Provide customers with one-to-one counterpart service, professional questions and professional answers, quotations are answered within 24 hours, packaging and 

transportation services are provided according to customer requirements, generally delivery within 2 weeks, and delivery is guaranteed as promised. It can also provide 
customers with relevant technical support and consultation.

• Price: Price is directly proportional to quality! Under the premise of ensuring quality, we achieve the best price; we recommend that customers provide product usage 
requirements, and we will match you with the lowest cost processing method!

• Integrity: Only by operating with integrity can we do better, and the things we promise will be realized!

得益于我们的优势:  服务 / 价格 / 诚信

以客户的要求为目标，诚信经营，提供良好的服

务、便宜的价格和优质的产品。

• 服务：为客户提供一对一的对口服务，专

业问题专业人员解答，报价在24小时内回

复，按客户要求提供包装和运输服务，一

般交付在2周以内，保证按承诺交期完成交

货，还可以为客户提供相关技术支持和咨

询。

• 价格：价格与质量成正比！我们在保证质

量的前提下，做到价格最优；建议客户提

供产品使用要求，我们为客户匹配成本最

低的加工方式！

• 诚信：诚信经营才能越做越好，我们承诺

的事情一定会实现！
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我们的加工能力/ 加工范围:
我们在金属加工领域拥有非常完整的生产线和供应链，能够提供配套完整的
产品加工服务。
• 钣金产品： 涉及的加工工艺有 平板切割、管材切割、弯曲、冲压、压铆、

攻牙、……
• CNC产品： 涉及的加工工艺有 铣削、车削、钻孔、螺纹、研磨、雕

刻、……
• 焊接产品： 涉及的加工工艺有 氩弧焊、二氧化碳保护焊、电焊、电阻焊、

种焊、等离子气焊；

• 表面处理： 涉及的加工工艺有 喷粉、喷漆、电镀、氧化、喷砂、钝化、抛
光、电泳、磷化、拉丝、丝印……

Our processing capacity / processing range:
We have a very complete production line and supply chain in the field of 
metal processing, and can provide complete product processing services.
• Sheet metal products: processing involved flat cutting, pipe cutting, 

bending, stamping, riveting, tapping,...
• CNC products: processing techniques involved are milling, turning, drilling, 

threading, grinding, engraving,...
• Welding products: processing techniques involved are argon arc welding, 

carbon dioxide shielded welding, electric welding, resistance welding, 
seed welding, plasma gas welding;

• Surface treatment: processing techniques involved are powder spraying, 
painting, electroplating, oxidation, sandblasting, passivation, polishing, 
electrophoresis, phosphating, wire drawing, silk screen...

Surface treatment
表面处理

Sheet metal products
钣金产品

Welding products
焊接产品

Precision machining
CNC产品 
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CNC punching / 数控冲压 Laser cutting / 激光切割

Bending / 折弯 Stamping / 冲压 Pressure riveting / 压铆

Touch welding / 电阻焊
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CNC milling / 数控铣削 Machine processing / 机加工

CNC turned / 数控车削 Tapping / 攻丝 Welding / 焊接

Powder coating / 喷涂
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设备名称：激光切割机
功能：能够将金属板材切割成任一形状
加工范围：
• 切割平板、管材和型钢
• 能够加工均匀厚度的所有金属材料，以及其它材料
• 材料厚度范围0.2~20mm
优点：加工能力强，生产效率高，切割质量好

Equipment Name: Laser Cutting Machine
Function: able to cut sheet metal into any shape
Processing range:
• Cutting flat plates, pipes and sections
• Able to process all metal materials of uniform thickness, and other materials
• Material thickness range 0.2~20mm
Advantages: strong processing capacity, high production efficiency, good cutting quality

设备名称：冲压机
功能：能够一次性将金属板材冲制成模具（产品）的形状
加工范围：
• 符合模具冲制加工的产品形状，材料类型不限
• 能够通过冷轧成型的材料，厚度均匀
• 材料厚度范围0.02~10mm
优点：适合生产小零件、大批量产品，效率高，质量稳定

Equipment Name: Punch
Function: Be able to punch sheet metal into mold (product) shape at one time
Processing range:
• In line with the mold stamping processing product shape, material type is not limited
• Material that can be formed by cold rolling of uniform thickness
• The material thickness ranges from 0.02 to 10mm
Advantages: Suitable for the production of small parts, large quantities of products, high 
efficiency, stable quality
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设备名称：焊接机
功能：能够将两个以上的金属产品焊接在一起
加工范围：
• 只能焊接金属材料，并且相互焊接的材质相同
• 常用焊接材质有：铁、铝、不锈钢
• 材料形状不限，材料厚度根据产品和使用要求确定
优点：连接强度高，性能好

Equipment Name: Welding machine
Function: Capable of welding two or more metal products together
Processing range:
• Only metal materials can be welded, and the materials of mutual welding are the same
• Commonly used welding materials are: iron, aluminum, stainless steel
• The shape of the material is not limited, and the thickness of the material is 

determined according to the product and use requirements
Advantages: High connection strength and good performance

设备名称：喷涂设备（和其它表处设备）
功能：覆盖产品表面缺陷，使产品更加美观
加工范围：
• 零件材质和形状不限
• 可以满足客户和产品的不同颜色要求
• 根据产品表面纹路和表面效果的要求，可以调整表面处理方式
优点：使产品更加美观

Equipment Name: Spraying equipment (and other surface equipment)
Function: Cover product surface defects to make the product more beautiful
Processing range:
• Part material and shape are not limited
• Able to meet the different color requirements of customers and products
• According to the requirements of product surface texture and surface effect, the 

surface treatment method can be adjusted
Advantages: Make the product more beautiful
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设备名称：数控车床（加工中心）
功能：能够加工切削所有规则的圆或圆柱形产品
加工范围：
• 所有金属材料，和其它可切削的硬质材料
• 产品形状为圆形或圆柱形
优点：加工精度高，加工产品表面光洁美观

Equipment Name: CNC lathe (Processing Center)
Function: Able to machine and cut all regular round or cylindrical products
Processing range:
• All metal materials, and other hard materials that can be cut
• The product shape is round or cylindrical
Advantages: High processing precision, smooth and beautiful surface of processed 
products

设备名称：数控铣床（加工中心）
功能：能够加工各种不同形状的产品
加工范围：
• 所有金属材料，和其它可切削的硬质材料
• 能够加工各种形状的产品
优点：加工精度高，加工产品表面光洁美观

Equipment Name: CNC milling machine (Processing Center)
Function: Able to process products of various shapes
Processing range:
• All metal materials, and other hard materials that can be cut
• Able to process products of various shapes
• Advantages: High processing precision, smooth and beautiful surface of processed 

products
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关键词：
• 定制品
• 机加件
• 精密加工

Key words:
• Customized 

products
• Machine parts
• Precision Machining
• CNC parts

产品展示
Product display
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产品展示
Product display

关键词：
• 标准品 / 定制品
• 钣金
• 机柜 / 机箱

Key words:
• Standard products / 

customized products
• Sheet metal
• Cabinet / Chassis
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产品展示
Product display

关键词：
• 标准品 / 定制品
• 钣金
• 机柜 / 机箱

Key words:
• Standard products / 

customized products
• Sheet metal
• Cabinet / Chassis



Dongguan Feito Industrial Technology Co., Ltd.

15

关键词：
• 定制品
• 钣金
• 机壳

Key words:
• Customized 

products
• Sheet metal
• chassis

产品展示
Product display
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关键词：
• 定制品
• 钣金
• 零配件
• 冲压件

Key words:
• Customized 

products
• Sheet metal
• Spare parts
• Stamping

产品展示
Product display
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关键词：
• 设备外壳
• 机架、机柜
• 钣金
• 组装

Key words:
• Equipment shell
• Rack, cabinet
• Sheet metal
• Assembly

产品展示
Product display



Products and Services: Provide high-quality metal products and price consulting services!
• Feito(China)-Our company has 10 years of experience in hardware processing, and its product categories cover many industries. We are a leader in the field of 

metal processing! We have been facing international customers since 2018 and have a good reputation among existing customer groups. Word of mouth.

• Most of our products are non-standard customized and processed with drawings. We can also provide product design services according to customer 

requirements.

• Our business team is also very professional and can provide customers with timely price estimates or accurate quotations, as well as answer various technical 

and trade issues.

• We can provide our product list and product quotation service unconditionally.

产品与服务：提供优质金属产品及价格咨询服务！

• 菲拓(中国)——我公司拥有10年五金加工经验，产品种类覆盖很多行业，

在金属加工领域我们是领先者!我们从2018年开始面向国际客户，在现

有客户群体中有着良好的口碑。

• 我们的产品，大部份是非标定制和来图加工，我们还可以根据客户的要

求提供产品设计服务。

• 我们的业务团队也是非常专业的，可以为客户提供及时的价格估算，或

准确的报价，以及解答各种技术和贸易问题。

• 我们可以无条件提供我们的产品清单和产品报价服务。
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Welcome to customization

Metalworking products (metal plate / CNC machining) 

stamping

bend

pressing rivet

 weld

coating

assembly

precision 
milling machine

electroplate

CNC lathe combined machining

cutting 

stretch forming

punching

threading
machining 

center


